

亞洲大學 Asia University (博士班)

學校基本資料	學校代碼	47	聯絡電話	886-4-23323456 轉 6298	傳真	886-4-23394140
	地址	41354台中市霧峰區柳豐路500號 500, Lioufeng Rd., Wufeng, Taichung 41354, Taiwan R. O. C.				
	網址	中：http://www.asia.edu.tw 英：http://www.asia.edu.tw/EN/				
	承辦單位	國際學院 International College				
	自招文號	2018-08-20臺教高(四)字第1070099939號				
總計	3 系組 / (聯招：3 人、單招；0 人) 上學年度新生總量 10%之欲使用名額：3 人 班別間流用：0 人 本國學生博士班未招足名額：0 人 教育部核定擴增名額：0 人					
獎學金	無僑生專屬獎學金					
宿舍	新生保障住宿 University accommodation is guaranteed for freshman.					
備註	<p>1.英國泰晤士報高等教育專刊(THE)公布世界大學評比，本校榮獲2019年「THE 亞太地區最佳大學」，排名落在181-190區間，全台第14名，私校排名第5名。「2019 THE千禧年成立全球最佳年輕大學」評比本校排名第44名，全台排名第1名，私校排名第1名。本校辦學績優，未來將朝全球最佳500大目標邁進。</p> <p>2.亞洲大學目前設有7個學院、29個大學部學系、4個博士班、19個碩士班；成立國際學院，開辦全英語授課學程，積極落實「亞大318國際化目標」：培育學生『具備3種語言能力』、『大學期間至少出國1次』及『8種出國途徑』。</p> <p>3.本校積極鼓勵學生出國參加國際競賽:參加巴黎、日內瓦等國際發明展，至今已獲113金、139銀、94銅、40特別獎、1次大會首獎、1次大會次首獎、3次國際最高獎；參加國際設計競賽中，迄今獲74件紅點獎，其中14件為最佳獎、7件IF獎。</p> <p>4.(1)本校男女兼收。(2)學生宿舍床位約有4,400床，提供足夠數量之宿舍安排，為4人之冷氣套房。(3)本校為禁菸校園。</p> <p>Asia University (AU) ranks among top 181-190 in the Best universities in the Asia-Pacific region, the 14th among Taiwan's universities and the 5th among the private ones according to Ranking 2019 released by Times Higher Education (THE). AU also ranks 44th according to THE Young University Rankings 2019: Millennial universities, and the 1st among Taiwan's universities. AU is an excellent university in the world and heads toward top 500 in the future.</p> <p>AU has 7 colleges, 29 departments, 4 PhD programs and 19 master's programs. International College offers English-taught programs and is dedicated to the implementation of “AU Mission 318” globalization goals: “3 essential languages for students,” “going abroad once at AU,” and “8 ways to go abroad.”</p>					

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-09-03 15:34:25

AU actively encourages students to attend International Invention Fairs in Paris, Geneva, etc. AU students have won 113 gold medals, 139 silver medals, 94 bronze medals, 40 special awards, 1 Grand Prize, 1 Second prize and 3 Best Invention award- overseas. In international design contests, students have won 74 Red Dot awards, including 14 of best of best awards and 7 IF awards.

Note: 1. AU is a coeducational university.

2. The dorm can accommodate 4,400 students with air-conditioned 4-person ensuites.

3. AU is a smoke-free campus.

亞洲大學 數位媒體設計學系

藝術學群、建築與設計學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Digital Media Design

Fine Art Group. Architecture and Design Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
64701	1	否

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜，辨色力異常者宜慎重考慮。

Applicants with Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression skills preferred.

For applicants with visual impairment or color-blindness, please consider carefully before selecting this department.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：碩士班畢業證書
2. 碩士班歷年成績單正本(必)：碩士班成績單
3. 師長推薦函(必)：師長推薦函2份
4. 其他有利審查之資料(選)：學位研究計畫與碩士論文
5. 自傳(選)：中文自傳或簡歷

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript(required)：Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript (including school ranking and percentage)
3. Recommendation letter(s) from teachers(required)：Two recommendation letter(s) from teachers

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-09-03 15:34:25

4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Research Proposal and theses

5. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos)

亞洲大學 資訊工程學系

資訊學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Computer Science and Information Engineering
Information Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
64703	1	否

系所簡介

本系目標是培養學生具備資訊專業訓練以及就業能力，申請者以具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜。

The goals of the department are to prepare students for training in some specialized area of computer science, and to prepare students for jobs in industry, business or government.

Applicants with Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression skills are preferred.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：最高學歷證明(畢業證書/修業證明/離校證明/在學證明)
2. 碩士班歷年成績單正本(必)：碩士在校歷年成績單(含全校名次及百分比對照表)正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料，學術著作、作品集、論文、專題研究成果報告
5. 自傳(選)：中文自傳(含學生自述/個人學經歷/申請動機/未來期望/照片)
6. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書(含申請動機)

1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)

2. Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript(required) : Original copy of the Past years' Master's program transcripts annual transcript (including school ranking and percentage)

3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter

4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures (academic publications, collection of works, theses,

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-09-03 15:34:25

- independent research result reports)
5. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos)
6. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese (including application motive)

亞洲大學 經營管理學系

管理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Business Administration
Management Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
64705	1	否

系所簡介

- 1.經管系為亞洲大學設校之初管理學院率先設立之研究所，有豐富研究資源及畢業系友資源。
- 2.前十所成為AACSB國際高等商管學院聯盟會員之一。
- 3.師資涵蓋經營管理、行銷管理、科技創新管理、作業管理陣容堅強、教師教學及研究認真。
- 4.研究計畫、論文及產學合作數量領先管理學院各系。

The master's programs provides training in business for students interested in understanding the working nature of business in a competitive environment. Courses in the master's programs integrate information and theories from various disciplines, including accounting and finance management, marketing, production operations, strategic management, etc. The program objective is to develop students into broadly educated business managers and executives who understand the nature of business as a whole, with the tools and techniques applicable to a wide variety of business situations.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：碩士班畢業證書
2. 碩士班歷年成績單正本(必)：碩士班成績單
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：學位研究計畫與碩士論文
5. 自傳(選)：中文自傳

1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education
2. Original copy of the Past years' Master's program transcripts annual transcript(required) : Original copy of the Past years' Master's program transcripts annual transcript

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-09-03 15:34:25

3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional) : Biography in Chinese